
Servidor p�blic als 10 anys

La segona sessi� ordin�ria del ple dels infants d'Arb�cies aprova fer nataci� a les piscines

municipals al juny durant la classe d'educaci� f�sica

La sessi� comen�a amb un quar t de retard i acaba amb precs i preguntes

Una imatge dels regidors del ple d'infants, amb

l'alcaldessa a l'esquerra, dimecres passat al mat鱈 a

la sala de plens de l'ajuntament d'Arb炭cies Foto:

JOAN SABATER.

Va caldre esperar que arribessin els regidors de l'escola Vedruna

perqu� comenc�s la segona sessi� ordin�ria del ple d'infants

d'Arb�cies, dimecres passat. �s una iniciativa endegada

recentment per l'equip de govern (Entesa i PSC) per fomentar la

par ticipaci� entre els m�s joves del poble. Uns 120 nens i nenes de

5� i 6� prim�ria han par ticipat en l'activitat, encara que de regidors

i regidores n'hi ha tretze.

Cap a un quar t de dotze del mat�, amb tots els regidors a punt, tret

de la tinent d'alcalde, que �s baixa perqu� ha anat al metge,

comen�a el ple dels m�s petits a Arb�cies, l'endem� que els adults

van aprovar un pressupost de 7,5 milions. El ple dels infants �s com el dels grans. Hi ha una alcaldessa ÐElsa

Castro, de sis� de prim�ria del colálegi Doctor CarullaÐ. Tamb� hi ha el secretari per fer l'acta de la sessi�, en

aquest cas, el secretari accidental per l'abs�ncia del titular.

ÒLa Gemma, tamb� a favorÓNo hi ha par tits pol�tics, per� hi ha discussi�. Dels cinc punts de l'ordre del dia,

s'aprova amb aplaudiments del p�blic (alumnes de les dues escoles) que al mes de juny la classe d'educaci�

f�sica es traslladi a les piscines municipals. ÒFa molta calorÓ, �s l'argument. Pregunten si s'ha de votar, i el

secretari respon que s�. Com �s l�gic.

Quan se salten els passos i no es deixa intervenir els membres del p�blic, el regidor de Par ticipaci� Ciutadana i

Educaci�, Jaume Salmer�n (Entesa), ho recorda. En un cas, una regidora diu que s'ha de comptar el vot de la

Gemma, la regidora absent. ÒLa Gemma tamb� hi est� a favor.Ó Per� el regidor de Par ticipaci� assenyala que no

se la pot comptabilitzar perqu� no hi �s.

Tot aix� passa durant el debat del punt n�mero 3, l'aprovaci� d'un concer t juvenil per les Enramades o festa

major. No hi haur� temps per a l'edici� d'aquest any, per� tothom hi diu la seva. Hi ha dubtes sobre si el concer t

l'hauran de fer els alumnes o si es contractar� algun m�sic. Al colálegi Vedruna volen que hi hagi m�sica

electr�nica.

Els tretze regidors provenen dels dos colálegis del poble. S�n de 5� i 6� de prim�ria i tenen 10 i 11 anys. Despr�s

de la primera sessi� del ple dels infants, van aconseguir que l'Ajuntament instalál�s aparcaments per a bicis i

patinets a l'entrada dels dos centres escolars. L'equip de govern ja els ha instalálat i ara disposa de 2.300 euros

per satisfer les futures peticions infantils Ðel pressupost inicial era de 4.000.ÒVeuen que poden par ticiparÓRosa

Costa �s tutora de sis� B de l'escola Carulla. Recorda que els alumnes van haver de triar els seus representants

en un proc�s en qu� es van presentar candidatures i hi va haver campanya electoral. ÒVeuen que poden

par ticipar i que la seva opini� es t� en compteÓ, diu.

A principis de maig els alumnes de les dues escoles, des de primer i f ins a sis�, aniran a veure una funci� de



teatre en angl�s, tal com havien aprovat en la primera sessi� del ple dels infants, al desembre. En el torn f inal de

precs i preguntes, els servidors p�blics i els presents a la sala debaten sobre punts del dia o de l'anterior ple.

L'alcaldessa troba Òinnecess�riaÓ la inversi� feta en els aparcaments per a bicis i, en canvi, veu adequats els

llocs de patinets. Un assistent lamenta que s'hi lliguin gossos i un altre, que les bicis es mullin.
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